
浙江大学国际校区机动车注册登记申请表
Vehicle Registration Application 
                   申请日期(Application Date)： 年(Y)    月（M）    日(D)
	申请人信息Applicant Info.

	申请人Name
	
	单位Department
	

	职工号/身份证号Staff No./ID No.
	

	行驶证车主

Vehicle License Owner
	
	与申请人关系

Relationship with Applicant
	

	移动电话Mobile No.
	  
	固定电话Tel No.
	

	申办车辆基本情况Vehicle Info.

	车牌号码
Plate No.
	
	车辆年检期
Expiration Date
	年(Y)   月(M)    日(D)

	品牌Brand
	
	车型Model
	
	颜色Colour
	

	申办期限Application Term

	申办期限：          年   月   日    至       年   月   日
Application Term:      Y   M   D     to        Y   M   D

	承诺书Declaration

	1. 本人遵守《中华人民共和国交通安全法》、《浙江大学国际联合学院（海宁国际校区）校园秩序管理规定(暂行)》，自愿申办机动车注册登记。
I fully obey the law <Road Traffic Safety Law of People's Republic of China> and <Regulations on campus order management of Zhejiang University International Campus (Trial)>, and I want to apply for the Vehicle Registration Form.
2.注册有效期间，本人同意与管理单位确立校门通行与校园停车泊位的使用关系，管理单位不承担车辆及其他财产的保管责任。

During the valid time, I agree with the Campus’ Vehicle Parking Scheme, and the responsibility of the vehicle and other estates will not be taken by the Management unit.
3.本人保证在校内行驶或停车时，服从校区保卫人员指挥，遵守交通规则，严格按照校园交通标志、标线行驶。

I will obey the campus security personnel order, traffic regulations, and campus traffic signals when I am driving or parking in the campus.

4.若本人伪造证件办理，一经查实，同意通报本人所属单位、注销登记信息和移交公安机关。
The action will be taken under the Management unit if you forged document.
我已阅读以上承诺内容，并对所填信息的真实性负责。

I declare that I have read rules above, and I undertake to be responsible for the truthfulness of all information I write on the application.
                                     承诺人签名：

                                     Signature:
                                                    年（Y）     月(M)    日(D)

	审核办理期限

Verify Term
	年  月  日  至   年   月   日

Y   M   D  to    Y   M   D
	审核人
Approver
	

	备注Remarks
	


